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Zdravím všechny čtyřkolkáře, chci koupit Goes 625i. Prosím majitele těchto čtyřkolek o zkušenosti s
těmito stroji jako závady, spotřeba, jízdní vlastnosti,... Předem děkuji za veškeré informace.
Radek1003 17.06.2016 21:49:28

Před Goes-em 625 sem měl X8mu, je sice krapet dražší ale motoricky i podvozkově
byla lepší. Mrkni na náhradní díly 625 je stejná jako X6ka ale díly jsou o dost dražší než
na X6. Nevím jak ostatním ale víc jak 85km/hod. z toho nedostanu a spotřeba??? tu
radši neřeš ale bude to asi u všech kolek podobný takže pod 10 litrů se nedostaneš,
jízdní vlastnosti jakš takš dobré ale plasty jsou dost křehký, variátor topí jako
kráva....ale co se týká vzhledu tak mě se líbí a na normální ježděni dostačující. :-DD
Toť můj názor. (s)
Kejsak 16.07.2016 21:17:57

Radek1003> Radku díky za odpověď. A co teď po měsíci...pořád spokojen ? Já ji chtěl
objednat a bohužel nikde nejsou, ani skladem. Zatím čus a ať jsi s ní spokojenej.
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